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Vorige week waren we met de vrijwiligers van kringloop DeurOe VeurOe op werkbezoek bij de ROVA. 

De voorlichter van ROVA vertelde dat ze een speciaal excursieprogramma voor basisscholen hebben 

waarbij leerlingen van groep 7 met een bus opgehaald worden, een rondleiding bij ROVA krijgen, een 

grondstoffenspel doen en oefenen met het juist scheiden van afval.  

Deze voorlichter vertelde ook dat scholen worden behandeld als bedrijven en dat zij daarom één grote 

afvalcontainer krijgen in plaats van aparte grijze, groene of oranje containers.  

Daar waren wij heel verbaasd over. Dit lijkt ons een gemiste kans. Hoe mooi is het als kinderen ook op 

school leren hoe belangrijk het is om afval te scheiden.  

De fractie van de ChristenUnie heeft hierover de volgende vragen: 

1. Is de wethouder het met ons eens dat het belangrijk is dat kinderen al vroeg het belang 
van afval scheiden leren? 
 
Antwoord: natuurlijk zijn we het hier mee eens. 
 

2. Weet de wethouder of de basisscholen in Dalfsen meedoen met het 
excursieprogramma van de ROVA? 
 
Antwoord: Ja, ROVA biedt dit actief aan aan de basisscholen. De scholen bepalen 

zelfstandig wanneer aan welke activiteiten, programma’s en excursies wordt deelgenomen. 

De scholen rapporteren dit niet aan de gemeente.  

Mochten scholen (nog) niet meedoen, wil de wethouder deze mogelijkheid dan actief 

onder de aandacht van de scholen brengen?  

Antwoord: ROVA brengt de mogelijkheid om deel te nemen aan de excursie al onder de 
aandacht van de scholen maar natuurlijk zullen wij ROVA op de hoogte stellen van uw zorgen 
en vragen zodat er nog nadrukkelijker aandacht komt voor het onderwerp.  
 
Klopt het dat de scholen in de gemeente Dalfsen alleen een bedrijfsafvalcontainer 
krijgen?  
 
Antwoord: Het antwoord is zowel ja als nee. 

Ja als in het feit dat scholen bij de afvalinzameling worden gezien als bedrijven. Zij zijn 

daarmee zelf verantwoordelijk voor een contract met een commercieel inzamelaar voor het 

afvoeren van dit bedrijfsmatige restafval. Dit valt niet onder de verantwoordelijkheid van de 

gemeente. 

  



 

En het antwoord is nee omdat de Scholen zelf kunnen zelf kiezen om afval te scheiden. Via 

Afval Goed Geregeld kunnen scholen in Nederland zich aanmelden voor de kosteloze 

inzameling van PMD en glas. Een externe organisatie zorgt voor de inzamelmiddelen en 

inzameling voor het scheiden van deze stromen. 

Voor basisscholen is er daarnaast de mogelijkheid om via ROVA, vanuit educatief oogpunt, 

inzamelmiddelen en inzameling voor GFT en OPK te regelen.  

De inzameling van het restafval blijft verlopen via de eerder genoemde commerciële 

inzamelaar van het bedrijfsafval. 

3. Is de wethouder bereid ervoor te zorgen dat de scholen wel verschillende 
afvalcontainers krijgen zodat zij kunnen meedoen met de gescheiden afvalinzameling?   
 
Antwoord: Hiervoor zijn dus al mogelijkheden getroffen. Wel zal ik kijken of we mogelijkheden 
hebben om dit nog een keer onder de aandacht te kunnen brengen van de scholen.  

 

 


